



**Flamingofarm.ch Productions**  
**TheSors.net // Rankingreggae.com // Love2LoveSoulsystem.com**  
E-Mail: n.plesel@flamingofarm.ch

From 19.. howlong till now!  
Vibes in all aspects.

One Love

**ARTISTS: PAULUSSEN, ROQUE  
& THE LOVE2LOVE SOULSYSTEM**  
**TITEL: SONG SONG SONG**  
**OUT: NOVEMBER 5th 2012**  
**DEEP HOUSE, VODOO DISCO, NUDISCO**

**Flamingofarm.ch Productions**

**PAULUSSEN, ROQUE &  
THE LOVE2LOVE SOULSYSTEM**

Titel: SONGSONGSONG

- 1 Song Song Song  
by Paulussen & Perez
- 2 Voodoo Disco Song Song  
by The Love2Love Soulsystem

[www.love2lovesoulsystem.com](http://www.love2lovesoulsystem.com)



Out on **Nov 5th 2012**, available on **iTunes, Amazon, Juno Rec., Beatport.com**  
and many more well known recordstores.

Released by: 2012 Flamingofarm Productions  
Release/catalogue number: FFDANCE#003-2012  
Release date Digital: Nov 5th 2012  
Codes: .....EAN  
Label Code: LC23569

one love & positive vibes

**ARTISTS: PAULUSSEN, ROQUE  
& THE LOVE2LOVE SOULSYSTEM  
TITEL: SONG SONG SONG  
OUT: NOVEMBER 5th 2012  
DEEP HOUSE, VODOO DISCO, NUDISCO**

**About:**

After the success of Paulussen & Cali, Carlos Pérez's alter ego Roque is now teaming up with Amadeus. As Paulussen & Roque, the duo will be experimenting with stereotypes of House, Detroit and Italian nostalgia. The fact that working with Roque means the songs still have to be danceable – if only because of his excellent reputation as a dance floor filler – is by no means preventing the duo from establishing a certain degree of originality.

D. Haze The Blaze's Love2Love Soulsystem "Voodoo Disco Remix" brings an Afro spirit to the dance floor, and, combined with a real disco mood, the whole thing comes together perfectly in the most fantastically avant-garde way.

**German / Deutsch:**

Nach Paulussen & Cali gesellt sich für einmal Carlos Pérez' Alter Ego Roque an Amadeus' Seite. Als Paulussen & Roque spielen die beiden mit Stereotypen aus House, Detroit und italienischer Nostalgie. Dass es mit Roque als Partner schon alleine wegen dessen gutem Ruf als Diskothekenbefüller tanzbar bleiben muss, hindert das Ganze nicht im geringsten daran, eine gewisse Originalität zu etablieren.

Der The Love2Love Soulsystem "Voodoo Disco Remix" von D. Haze The Blaze bringt einen Afro "Spirit" auf den Dancefloor, gemischt mit tiefer Disco Stimmung rundet sich das Ganze so in herrlich avantgardistischer Weise perfekt ab.

<http://www.Love2LoveSoulsystem.com>

<http://www.hazetheblaze.com>

<http://www.flamingofarm.ch>

**PAULUSSEN**



**ROQUE (PÉREZ)**



### **# Bio Amadeus Paulussen - Deutsch:**

\* Amadeus' musikalische Historie beginnt im Alter von Drei mit gregorianisch anmutenden Summ-Arien und entwickelt sich im Anschluss flüssig von Flöte und Violine über Piano bis hin zu ausufernden Synthesizer-Landschaften.

Mit 17 gründete Amadeus seine eigene Firma (kubus media), um anfänglich musikalische (Corporate Sound, Sounddesign usw.) für allerlei Trägerformate zu produzieren, um in der Folge schliesslich als Multimedia-Ausnahmetalent seine Laufbahn interdisziplinär und autodidakt auszubauen.

Mit Paulussen & Cali hat Amadeus in den frühen 0er-Jahren seine musikalische Erfüllung gefunden und veröffentlicht seither, weniger als im lieb, immer wieder eigene Werke oder Ergebnisse aus beflügelnden Duetten.

*Mehr über Amadeus unter  
[kubusmedia.com/amadeus-paulussen](http://kubusmedia.com/amadeus-paulussen)*

### **# Bio Amadeus Paulussen - English**

\* Amadeus' musical story began at the age of three when he used to hum tunes that sounded like Gregorian chants, and he rapidly progressed from the flute and violin to the piano and then on to wild and wonderful synthesizer arrangements.

At 17, Amadeus set up his own company (kubus media), initially to provide music production services (corporate sound, sound design etc.) for all kinds of carrier formats, before eventually using his outstanding self-taught multimedia talent to develop an extraordinary interdisciplinary career.

Amadeus found musical fulfillment with Paulussen & Cali in the early "noughties" and since then he has continued to publish his own works – less frequently than he would like – or the fruits of inspirational partnerships.

*You can find out more about Amadeus at  
[kubusmedia.com/amadeus-paulussen](http://kubusmedia.com/amadeus-paulussen)*

### **# Bio Carlos “Roque” Pérez - Deutsch**

\* 80er Disco Tunes und Housemusik der frühen 90er sind zwei der massgebenden Gründe dafür, weshalb Carlos ein ausgeprägtes Faible für Musik im Allgemeinen entwickelt hat.

Bekannt und richtiggehend gefeiert ist Carlos aka “Roque le Char” heute gleichsam als Überraschungs- und anpassungsfähiger Nu-Disco-Deep-Tech-whatever-House-Diskjockey, der sein aussergewöhnliches Gespür für Musik bis im Laufe der Zeit bis weit über die Basler - Grenzen hinaus bekannt gemacht hat.

### **# Bio Carlos “Roque” Pérez - English**

\* 80s-style disco tunes and House music from the early 90s were two of the main reasons why Carlos developed a distinct passion for music in general.

Today, Carlos is well-known and genuinely celebrated as Roque le Char, a “Nu-Disco-Deep-Tech-whatever-House DJ” who is as surprising as he is adaptable and whose remarkable flair for music has ensured that over the years his fame has spread far beyond the Basel area.

### **# Paulussen Discography**

- \* 2001 – Pushing Elementz – Forrunner / Nobody Can Stop Us (12”) – Déjà Vu
- \* 2002 – Pushing Elementz – Push Push / Denial of Service (12”) – Déjà Vu
- \* 2002 – Pushing Elementz – Pushing Elephantz / Morphing (12”) – Limiter
- \* 2003 – Pushing Elementz – Tribe House Fx / Base Patrol 391 (12”) – Limiter
- \* 2007 – Paulussen & Cali – Sinistra / Destra (12”) – LOFI Stereo
- \* 2008 – Paulussen & Cali – Bicicletta / Macchina (12”) – LOFI Stereo
- \* 2008 – Paulussen & Cali – Fetentrompete (CD) – Circle Muzic
- \* 2009 – C-Rock – The Source (Paulussen & Cali Remix) (12”) – LOFI Stereo
- \* 2010 – Paulussen & Cali – Sonne, Regen und Frauen (digital) – Kangaroo
- \* 2010 – Paulussen & Cali – Tunnel of Love (digital) – Tongut
- \* 2012 - Paulussen, Roque & The Love2Love Soulsystem - Song Song Song (digital) - Flamingofarm Productions
- \*2013 - The Love2Love Soulsystem - Lets Talk Acid (Paulussen Remixes) (digital) - Flamingofarm Productions